
Provincie Flevoland

Heeft het college hen nis genomen van deze berichtgeving?1.

2.

Wat zijn de mogelijkheden om hierop te acteren indien dit ooh binnen Flevoland plaatsvindt?3.

4.

5.

Onderkent het college dat draagvlak voor de opvang van statushouders onder inwoners 
afneemt wanneer dit soort praktijken plaatsvinden?

Antwoord:
Ja, het college heeft kennis genomen van deze berichtgeving.

Antwoord:
Over woningtoewijzing maken gemeenten prestatieafspraken met woningbouwcorporaties, 
hierin is geen rol voor de provincie.

Antwoord:
Het college heeft geen signalen ontvangen dat dit soort praktijken binnen Flevoland 
plaatsvinden. Wanneer dit zou gebeuren dan onderkent het college dat het draagvlak voor 
de opvang statushouders onder inwoners zou kunnen afnemen.

Indien dit soort praktijken ook binnen Flevoland ontstaan, is het college dan bereid 
mogelijkheden te onderzoeken om deze woningen toe te wijzen aan mensen die dringend een 
dak boven hun hoofd nodig hebben?

Antwoord:
Nee, het college heeft geen signalen ontvangen dat dit soort praktijken binnen Flevoland 
plaatsvinden.

Heeft het college signalen ontvangen dat dit soort praktijken ook binnen Flevoland 
plaatsvinden?

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van Forum voor Democratie over Leegstaande 
woningen statushouders, naar aanleiding van het artikel "Statushouders en Oekraïners soms 
maandenlang op vakantie: woningen leeg of onderverhuurd” uit de Telegraaf van 10 augustus jT., 
ingediend op 11 september 2023, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 26 september 2023 (3168231).

Antwoord:
Het college heeft geen mogelijkheden om hierop te acteren indien dit ook binnen Flevoland 
plaatsvindt


